
Zebranie zarządu DZJ 30.05.2022 

1. Trener koordynator Wiesław Apanasewicz przedstawił propozycję zgrupowań 

w skokach i ujeżdżeniu dla członków kadry juniorów – na początku lipca 

proponuje szkolenie ujeżdżeniowe w Wielkiej Lipie z trenerem Wojtkiem 

Dąbrowskim, w połowie lipca proponuje szkolenie skokowe w Wielkiej lipie z 

trenerem Bogdanem Sas – Jaworskim. Oba szkolenia będą sfinansowane ze 

środków Urzędu Marszałkowskiego. W miarę wolnych miejsc zaproponujemy 

udział w zgrupowaniach innym obiecującym juniorom. Kol. Apanasewicz 

poinformował też, że jest przewidziana korekta kadry w połowie roku, biorąc 

pod uwagę wyniki i jakość posiadanych koni. 

2. Na zebraniu została przegłosowana tak zwana tabelka wizytacyjna, to jest 

druk który powinna wypełnić osoba wizytująca ośrodek zgłaszający chęć 

organizowania odznaki „Jeżdżę konno”. „Za” opowiedziały się cztery osoby 

uczestniczące w zebraniu, będące członkiem zarządu,  ponadto w głosowaniu 

elektronicznym poparły ten projekt kolejne trzy osoby będące członkiem 

zarządu. 

3. Ewa Formicka przedstawiła projekt preliminarza dotyczącego środków z 

Urzędu Marszałkowskiego. Preliminarz został sporządzony wg nowych 

wytycznych, to jest wyeliminowane zostało tak zwane „karetkowe”. W tym roku 

otrzymaliśmy z UM kwotę ok. 51 000 i możemy ją wydać na cztery pozycje: 1. 

Szkolenie młodzika, 2. Szkolenie juniora, 3. Mistrzostwa Dolnego Śląska, 4. 

Inne zawody. W zaproponowanym preliminarzu jest przewidziana kwota 3 000 

na pkt 1, 25 000 na pkt. 2, 4 500 zł na pkt. 3 i 18 778 na pkt. 4. W punkcie 2 

znajdą się szkolenia i zgrupowania, m.in. te o których mówił W.Apanasewicz. 

Finansowana będzie przede wszystkim kadra DZJ, ale w miarę możliwości 

także inni obiecujący zawodnicy. W punkcie 4 będzie realizowane 

dofinansowanie startów kadry i innych obiecujących juniorów w zawodach 

rangi MP i PP. Preliminarz poparły cztery osoby uczestniczące w zebraniu i 

kolejne dwie w głosowaniu elektronicznym. 

4. Następnym punktem zebrania był problem wpisywania do kalendarza imprez 

zawodów w trakcie trwania sezonu. Dominował pogląd, że na wpis do 

kalendarza zawodów w trakcie sezonu powinni wyrazić zgodę wszyscy inni 

organizatorzy zawodów robionych w tym samym lub zbliżonym terminie. 

Monika Słowik zaproponowała sporządzenie regulaminu dotyczącego 



kalendarza imprez – taki regulamin powinien być powieszony na stronie przed 

zebraniem kalendarzowym 

5. Kilka dni przed zebraniem udostępniony został członkom zarządu bilans za 

ubiegły rok i głosowane było jego przyjęcie. Opowiedziały się „za” cztery 

osoby uczestniczące w zebraniu i dwie kolejne elektronicznie. Ewa Formicka 

poinformowała, ze do końca czerwca dostaniemy z księgowości bilans do 

podpisu elektronicznego. Kto się wstrzyma od podpisania, będzie 

zobowiązany napisać oświadczenie, dlaczego się wstrzymuje.   

6. Poruszony był problem tajnego nagrywania przebiegu zebrania, co zostało 

jednogłośnie potępione. Małgorzata Brodziak zaproponowała jednak, aby 

kupić dyktafon i oficjalnie nagrywać zebranie, gdyż ułatwi to potem napisanie 

protokołu. Jednogłośnie został też potępiony problem naruszania zasad 

RODO, czego dopuściła się osoba będąca członkiem zarządu.. Na ten temat 

powstanie uchwała i zostanie rozesłana do klubów. 

7. Ania Krzesiewicz i Monika Słowik zobowiązały się dopracować propozycje 

zawodów towarzyskich. 

8. Powrócił temat wypłat „karetkowego”, co było odrzucone na jednym z 

wcześniejszych zebrań. Organizatorzy zawodów są zawiedzeni taką decyzją.  

Monika Słowik zwróciła uwagę, że nie możemy odrzucać czegoś, co było już 

zaakceptowane i przegłosowane. Zebranie postanowiło dokonywać nadal tych 

wypłat, w przegłosowanej wcześniej zmniejszonej wysokości – 400 zł za 

zawody jednodniowe i 500 zł za zawody dwudniowe. Wypłaty będą 

dokonywane ze środków własnych, a nie jak dotąd ze środków 

Marszałkowskich. Czterech uczestników zebrania opowiedziało się „za” i 

kolejne trzy elektronicznie były też „za”. 

9. Ze względu na zbliżający się sezon urlopowy i liczne imprezy jeździeckie nie 

ustalono terminu kolejnego zebrania, członkowie zebrania zostaną o nim 

poinformowani elektronicznie.   

 

W zebraniu uczestniczyli fizycznie: 

1. Małgorzata Brodziak 

2. Ewa Formicka 

3. Anna Krzesiewicz 

4. Mariusz Kleniuk 



W zebraniu uczestniczyli elektronicznie 

1. Monika Słowik 

2. Artur Społowicz 

3. Anna Kierznowska 

 


